
Protokoll fört vid årsmötet för Bäckfjärdens Intresseförening 889601-4191 

Plats: Sommarhemmet Domsjö 

Tid: 2022-06-20 18.30 

Närvarande: 27 medlemmar 

5 1 Mötets öppnade 

Håkan Näslund hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

& 2 Godkännande av dagordning 

Håkan Näslund redovisade förslag till dagordning som godkändes. 

§ 3 Val av presidium till årsmötet 

a. Till ordförande föreslogs Håkan Näslund som mötesdeltagarna godkände enhälligt. 

b. Till sekreterare föreslogs Birgitta Gustafsson som mötesdeltagarna godkände enhälligt. 

c. Till justerare föreslogs Per Olsson och Kurt Östensson som mötesdeltagarna godkände 

enhälligt. 

5 4 Mötets behöriga utlysande 

Annonsering har skett i 7:an, via medlemsutskick samt föreningens hemsida. 

Mötesdeltagarna godkände att mötet är behörigt utlyst. 

§ 5 Styrelsens verksamhetsberättelse för 2021 

Håkan Näslund läste upp verksamhetsberättelsen som mötesdeltagarna godkände enhälligt. 

 



Verksamhetsberättelse Bäckfjärdens 
Intresseförening avseende år 2021 

Styrelse 

Verksamhet 
Förenmgens Inrvudsakhea verksamhet år att verka för att bevara och utveckla Backfjarden som ett vikngt 
Matinee ASS RATE LINNEA 
farled vid Sandligan och därmed också säkerställa god vattenkvalitet i 

Huvudsakliga akovneter har genomförts enl följande: 
+ Tillståndsansökan för vattenverksamhet mskackad till Länsstyrelsen. diskussioner, analyser och 

justeringar av ansökan genomförda under hela året 2021 Nu godkänd 
* Dhspensansdkan for naxddermassor inskickad nll Lansstyrelsen, som gett oss ett antal villkor 

för att behandla ansökan | 
© Ansdkan hos Omskdideviks kommam för dispens från Nu godkänd 
. agsvtilskter Vedtits rs SINNEO för bevteskng äv dagen nn 
© Diskussioner med entreprenör för muddrng 
© Uppmonng av mloppet Sandlågan 
© Ny bemsida uppsatt, samt ay leverantér 
» Byte ekonomisystem 
© Swish beställt för enklare betalmng 

Arbetet har i stor grad vant fokuserat på at komma all godkända tillstånd för muddnng 

Styrelsen har hållit tre styrelsemöten och ett större antal arbetsmöten under verksamhetsåret 
Dessutom har flertalet möten halts med Lansstyrelse, Kommmm, SWECO och Hoga kusten sjöentreprenad 

Slutord 
Styrelsen tackar för förtroendet att få leda Backfjardens wtresseforeming 

Örnsköldsvik 2022-06-15 Nå 4 Nie y ( | 

  

‘Hakan Näshmd Ordförande 

 



5 6 Ekonomisk berättelse för 2021 

Ordförande Håkan Näslund gick igenom föreningens ekonomi som mötesdeltagarna 

godkände enhälligt. 

Årets intäkter 58 600- 

Årets ränta 263- 

Årets kostnader 11 011- 

Årets resultat 47 852- 

§ 7 Revisorns berättelse för 2021 

Ordförande Håkan Näslund läste upp revisorn Stig-Arne Nelsons revisionsberättelse där han 

granskat verksamhetsberättelsen, bokföringen samt styrelsens förvaltning för år 2021 där 

han ger styrelsens ledamöter bedömningen att de inte har handlat i strid med föreningens 

stadgar samt tillstyrker att årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för år 2021. 

& 8 Styrelsens ansvarsfrihet för 2021 

Mötesdeltagarna godkände och gav styrelsen ansvarsfrihet för 2021. 

$ 9 Beslut om årsavgift 

Styrelsen föreslog en oförändrad avgift på 250kr per år som ska utdebiteras varje år. 

Mötesdeltagarna godkände enhälligt. 

$ 10 Val av styrelse 

I tur att avgå: 

Ordförande, väljs för 1 år 

Håkan Näslund Omvald 

Styrelseledamöter, väljs för 2 år 

Håkan Wiberg Omvald 

Mikael Ödmark Omvald 

Birgitta Gustafsson Omvald 

Revisor suppleant, väljs på 2 år 

Ulf Persson Omvald 

Valberedningen, väljs för 2 år 

Eva-Lena Nordin Omvald 

vakant 

 



& 11 Motioner från medlemmar 

Det finns inga inlämnade motioner. 

§ 12 Information fran styrelsen 

1. Status tillstandshantering for muddring 

Redovisning budget for muddring 

Beskrivning av aktiviteter för finansiering 

MN 

Medlemsutveckling och hur vi når fler medlemmar 

5. Kommunikation och information 

Status tillstånd muddring 
Tillståndsärendet har nu pågått mer än 18 månader ! 
«Vi har nu godkänt tillstånd för vattenverksamhet (muddring 3 000M2) 

«Vi har nu godkänd strandskyddsdispens från kommunen 

* Vi har pågående dispensansökan för dumpning av muddermassor 

* Dumpning av muddermassor ar per definition forbjudet 

«Dispens är svår att nå och samma regelverk gäller oavsett omfattning 

* Villkor för att Länsstyrelsen ska hantera Dumpningsdispens är att alla punkter i 

regelverket analyseras och bemöts inklusive bottensediment analys 

* Detta måste utföras av godkänd firrna, vi har på inrådan valt SWECO 

* Provtagning skedde den 14/6 med 6 provtagningar i rännan samt 5 på 

dumpningsplatsen 

* Proverna är skickade till lab i Göteborg, svarstiden är två veckor 

* Var férhoppning ar att vi kan fa labbanalys och därmed skriva ett svar 

till lansstyrelsen innan dom gar pa semester (v28) 

* Lansstyrelsen har upp till tre manaders handlaggningstid 

«Därmed har vi goda möjligheter att kunna muddra höst 2022 -var 2023 

   



Budget för muddring 
Det är en hel del kostnader förknippande med tillståndshantering tex: 

*  Ansökningsavgift vattenverksamhet 1 600- 

* Ansdkningsavgift dumpningsdispens 2 900:- 

* AnsOkan strandskyddsdispens 4 760:- 

* Fiskeavgiftom 10000:- till Havs och vattenmyndigheten 

Expert stöd av SWECO 

villkor för att Länsstyrelsen ska hantera Dumpningsdispens äratt alla punkter i 

regelverket analyseras ochbemöts inklusive ett bottensediment analys 

  

Muddring 

Preliminär offert på — 1 100 000:- 

Indikativ total kostnad 1 207 510:- 

 



Medlemsutveckling och hur vi når 

fler medlemmar 
Ambassadörsverksamheten återupptas i förstärkt omfattning 

— Uppsökande verksamhet 

- Lokal kännedom i byar, nya ägare, nybyggen, ej medlemmar 

Information i föreningar, väg, vatten, byalag, båtklubbar, etc 

Värva medlemmar som har intresse av Bäckfjärden men inte har 

fastighet här 

Information, infoblad till ambassadörer, till anslagstavlor 

Swish för förenklad betalning av både medlemsavgift och direktinsatser 

   



Kommunikation och information 

* Ny hemsida med aktivt innehåll 

* Infoblad till enskilda för att locka till medlemskap 

* Infoblad till partnerföretag för att locka till bidrag 

* Flygblad att sätta upp på anslagstavlor 

* Vi kommer garna ut i föreningar och berättar om verksamheten 

«Säkerställa att föreningen syns vid evenemang kopplade till Bäckfjärden 
* Artikel i tex tidningen 7 

« Löpande information till kommunen 

  

  

5 13 Årsmötets avslutande 

Håkan Näslund tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

vid protokollet 

Dövas ALA 
Birgitta Gustafsson Håkan Näslund 

Sekreterare Ordförande 

Per Olsson Kurt Östensson 

Justerare Justerare 

 


